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Emne: Godsterminal i Hordnesskogen
Vedlegg: 
Til Fylkesmannen
 
Jeg er en av de som er oppgitt over at flertallet i Bergen kommune ser ut til å ønske seg  Hordnesskogen i Bergen
som ny godsterminal. Samtidig har vi mulighet til å legge slike terminaler inn i fjellet. Jeg har notert meg at
Fylkesmannen legger seg opp i antall parkeringsplasser på nybygg i sentrum, men hva med Jernbaneverket sine
planer om å sprenge ved deler av Bergens nest mest brukte friluftsområde, Hordnesskogen, som har kilometervis
med turveier.  Den vil miste sin «A» status, og sakte men sikkert forsvinne. Dette samtidig som Fana/Ytrebygda er
det neste store boligfortettingområdet i Bergen, og har samtidig mulighet til å få et komplett rekreasjonsområdet
innen gå/sykkelavstand. Du kan også sykle/gå via skogen til badeplassene i Fanafjorden. Sprenging av
Hordnesskogen er en irreversibel prosess, og det er for sent å si om 20 år at «dette ville ikke skjedd i dag». Det er
ingen som ville finne på å bruke Oslomarka som godsterminal.
 
Jeg ser at fylkeskommunens motto er «Vi utviklar Hordaland» Er sprenging av Bergens nest mest brukte
friluftsområde utvikling?
 
Har du et synspunkt på dette?
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